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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:769 Behovet av fler parkeringsplatser under pandemin

Fler tar bilen till jobbet och till sina ärenden under pandemin, vilket är bra 
eftersom det minskar smittspridningen. När bilismen nu ökar så måste också 
samhället lösa det mest primära för att göra det möjligt att åka bil i stället för att 
åka med kollektivtrafiken.

Regeringen borde se över hur man med tillfälliga regelförändringar tillfälligt 
kan utöka antalet parkeringsplatser i syfte att underlätta för bilismen i denna 
svåra pandemi.  

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att ta något initiativ för att tillfälligt försöka se över regelverk 
och få fram fler parkeringsmöjligheter under pandemin så att fler kan ta bilen 
och därmed hjälpa till att minska smittspridningen i kollektivtrafiken?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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